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NEW QUESTION: 1Which of the following types of devices MOST likely uses electronic ink
technology?A. SmartphonnB. PhabletE-readerC. TabletAnswer: A

NEW QUESTION: 2Sie müssen den Link zum Zusammenfassungsbericht für die E-Mail erstellen,
die an Benutzer gesendet wird.Was tun?A. Erstellen Sie eine SharedAccessAccountPolicy und
rufen Sie GetsharedAccessSignature für das Speicherkonto auf und verwenden Sie den
resultierenden Link.B. Erstellen Sie eine SharedAccessBlobPolicy und fügen Sie sie den
Containern SharedAccessPolicies hinzu. Rufen Sie GetSharedAccessSignature auf dem Blob auf
und verwenden Sie den resultierenden Link.C. Erstellen Sie eine SharedAccessBlobPolicy und
legen Sie die Ablaufzeit auf zwei Wochen ab dem heutigen Tag fest. Rufen Sie
GetSharedAccessSignature auf dem Blob auf und verwenden Sie den resultierenden Link.D.
Erstellen Sie eine SharedAccessBlobPolicy und legen Sie die Ablaufzeit auf zwei Wochen ab
dem heutigen Tag fest. Rufen Sie GetSharedAccessSignature für den Container auf und
verwenden Sie den resultierenden Link.Answer: DExplanation:Scenario: Processing is
performed by an Azure Function that uses version 2 of the Azure Function runtime. Once
processing is completed, results are stored in Azure Blob Storage and an Azure SQL database.
Then, an email summary is sent to the user with a link to the processing report. The link to the
report must remain valid if the email is forwarded to another user.Create a stored access policy
to manage signatures on a container's resources, and then generate the shared access
signature on the container, setting the constraints directly on the signature.Code example: Add
a method that generates the shared access signature for the container and returns the
signature URI.static string GetContainerSasUri(CloudBlobContainer container){//Set the expiry
time and permissions for the container.//In this case no start time is specified, so the shared
access signature becomes valid immediately.SharedAccessBlobPolicy sasConstraints = new
SharedAccessBlobPolicy();sasConstraints.SharedAccessExpiryTime =
DateTimeOffset.UtcNow.AddHours(24); sasConstraints.Permissions =
SharedAccessBlobPermissions.List | SharedAccessBlobPermissions.Write;//Generate the
shared access signature on the container, setting the constraints directly on the signature.
string sasContainerToken = container.GetSharedAccessSignature(sasConstraints);//Return the
URI string for the container, including the SAS token.return container.Uri + sasContainerToken;}
References:
https://docs.microsoft.com/en-us/azure/storage/blobs/storage-dotnet-shared-access-signatur
e-part-2

NEW QUESTION: 3If you have access to an account's child record, what permission does that
grant you to the account?A. EditB. Read OnlyC. DeleteD. Read/WriteAnswer: B
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